

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
<b><u>J) TENAGA KERJA</u></b>			
A	Menyediakan kenderaan seperti <i>Skylif/lori/backhoe</i> dan lain-lain keperluan untuk melaksanakan kerja-kerja penyelenggaraan meliputi perka-perkara seperti rondaan & pemeriksaan, lampu, gear kawalan lampu, tiang, <i>feeder pillar</i> , kabel & pendawaian dan sistem pembumian. (berdasarkan purata penggunaan 12 hari sebulan)	Bulan	7,500.00
B	Menyediakan kumpulan pekerja (minimum 3 orang dengan seorang <i>competent wireman/chargeman</i> - sijil asal perlu dikemukakan ) untuk kerja - kerja kecemasan dan tunggu sedia ( <i>stand-by</i> ) mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa. ( <b>Anggaran Kerja 8 am hingga 5 pm dan 5 pm hingga 11 pm</b> )	Hari	300.00
C	Menyediakan kumpulan pekerja (minimum 3 orang dengan seorang <b><i>competent wireman/chargeman - sijil asal diperlu dikemukakan</i></b> ) termasuk peralatan (kipas, lampu, mata soket beserta pendawaian dan sebagainya secara penyewaan) untuk kerja-kerja kecemasan dan tunggu sedia ( <i>stand-by</i> ) pada hari perayaan atau cuti umum apabila diperlukan.	Hari	600.00
D	Kerja-kerja pengujian ke atas sistem pemasangan elektrik, menyelia dan menghantar keputusan ujian serta berurusan dengan pihak TNB untuk permohonan bekalan elektrik.	No	350.00
E	Menyediakan kelengkapan dan kumpulan pekerja (minimum 3 orang ) untuk menjalankan kerja-kerja inventori tiang lampu jalan, <i>feeder pillar</i> dan lampu taman serta menghantar laporan lengkap sehingga memuaskan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa. (Kerja-kerja ini dijalankan dua kali setahun)	Borong	3,000.00
F	Kerja-kerja mengesan kabel bawah tanah menggunakan <i>cable detector</i> untuk jarak sehingga 500m.	Borong	3,000.00

Berdasarkan kepada kadar harga yang dinyatakan pihak saya/kami telah bersetuju untuk menawarkan \*tambahan/kurangan \*\* \_\_\_\_\_ % (dengan perkataan : \_\_\_\_\_ ) kepada pihak Majlis Perbandaran Subang Jaya (di bawa ke **Borang Sebut Harga**).

\_\_\_\_\_  
(Tandatangan Kontraktor)

Nama :

No. KP :

Atas Sifat :

Cop & Alamat Syarikat :

\_\_\_\_\_  
(Tandatangan Saksi)

Nama :

No. KP :

Alamat :

\* *sila potong mana yang tidak berkenaan*

\*\* *sila isikan peratus yang ditawarkan kepada dua titik perpuluhan. (e.g 20.20)*